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Aan de leden van Provinciale Staten 
 

Toelichting vragensteller 

De gemeente Kaag en Braassem wil op grond van de Wet geurhinder van 

Veehouderijen de geurregels versoepelen naar een stankcirkel van 50 m. In de 

landelijke regels staat dat er rond melkveehouderijen een stankcirkel van honder 

meter moet zijn, waarbinnen geen burgerwoonhuizen mogen worden gebouwd. 

Daarmee wil de overheid het gezond wonen bevorderen. 

 

 

1. Kent u het bericht ‘Soepele geurregels voor melkveehouderijen1’?¹  

 

Antwoord 
Ja. 

 

2. Hoe beoordeelt u het feit dat de gemeente Kaag en Braassem wil afwijken van 

landelijke stankcirkels, zodat melkveehouderijen meer ruimte krijgen om uit te 

breiden? 

 

Antwoord 
De Wet geurhinder en Veehouderij geeft het kader voor gemeenten om afstanden te 

hanteren tussen veehouderijbedrijven en gevoelige objecten. De rijksregelgeving biedt 

de ruimte om locale keuzes vast te leggen. De gemeente Kaag en Braassem maakt 

hier gebruik van en maakt daarbij haar eigen afweging. Het resultaat heeft de 

gemeente verwoord in de (ontwerp)Verordening geurhinder en Veehouderij Kaag en 

Braassem. 

Hiermee gebruikt de gemeente de ruimte die de wet biedt en maakt haar eigen lokale 

afweging om ontwikkelingen in de dorpkern mogelijk te maken. 

 

                                                           

1 http://www.leidschdagblad.nl/nieuws/regionaal/rijnenveen/article11237781.ece/Soepele-

geurregels-voor-melkveehouderijen  
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3. Deelt u de mening dat met het generiek verkleinen van de stankcirkels in een 

gemeente een goed woon- en verblijfklimaat niet kan worden gegarandeerd? 

Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
Of er hinder door stank optreedt is een subjectieve ervaring, het is afhankelijk van de 

persoon, het type geur en de concentratie. Hier gaat het om een lokale afweging 

gericht op een goed woon- en leefklimaat, waarbij de gemeente beoordeelt hoe deze 

afweging kan worden gemaakt. Het verkleinen van de stankcirkels leidt in de optiek 

van de gemeente tot een betere situatie, omdat hiermee ontwikkelingen binnen de 

bebouwde kom mogelijk worden gemaakt. 

 

4. Deelt u de mening dat omwonenden met het verkleinen van de stankcirkels 

onevenredig in hun belangen worden geschaad? Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord 
Wij gaan ervan uit dat de gemeente bij het vaststellen van haar beleid een zorgvuldige 

belangenafweging maakt en in aanmerking neemt of sprake zal zijn van en aanvaard-

baar woon- en leefklimaat. Of in een concreet geval sprake is van een goed woon- en 

verblijfklimaat of van een evenredige belangenafweging kan overigens in het kader 

van een beroepsprocedure, bijvoorbeeld tegen de wijziging van een bestemmings-

plan, door de bestuursrechter worden getoetst. 

 

5. Deelt u de mening dat de omwonenden van melkveehouderijen recht hebben op een 

schone en gezonde leefomgeving, en dat dit recht aangetast wordt door het besluit 

van Burgemeester en Wethouders van Kaag en Braassem? Zo nee, waarom niet?  

 

Antwoord 
Ook omwonenden van melkveehouderijen hebben recht op een schone en gezonde 

leefomgeving. De gemeente maakt in haar beleid een belangenafweging tussen de 

grootte van de cirkels en de behoefte tot ontwikkeling. Zij acht het hierbij aanvaard-

baar dat de cirkels worden verkleind. 

 

6. Bent u bereid om het Rijk aan te spreken over deze zaak om de gemeente op te 

roepen zich aan de landelijk bepaalde afstanden met betrekking tot stankhinder te 

houden? Zo nee, waarom niet? Zo ja op welke termijn? 
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Antwoord 
De gemeente is bevoegd een eigen geurbeleid te voeren binnen de kaders die de Wet 

geurhinder en veehouderij stelt. Hierdoor is er geen reden om het Rijk aan te spreken. 

Wel willen wij er tenslotte nog op wijzen dat de gemeentelijke verordening nog slechts 

in ontwerp is vastgesteld en dat er momenteel nog gelegenheid is tot inspraak. 

Belanghebbenden zijn hierdoor in de gelegenheid hun eventuele bezwaren aan het 

gemeentebestuur kenbaar te maken. 

 

 

Den Haag, 11 oktober 2011. 
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M.M. van der Kraan                               J. Franssen 

 

 


